
ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL 

El capvespre del dia 18 de juny d'enguany se celebra, a la Sala Sant Pau de l' lnstitut d ' Es
tudis Catalans, l'Assemblea General anual deis Amics de l'Art Romanic. 

Obrí l'acte la vice-presidenta Maria Porter i Moix , que, després de donar la benvinguda als 
assistents, excusa l'absencia del president S r. Joan F. Cabestany i de la secretaria Núria Fortuny, 
per justificats motius personals i familiars, respectivament . 

lmmediatament, la mateixa Maria Po rter, procedí a la lectura de l'Acta de l'any anterior 
fent algun aclariment, concretament, sobre els suggeriments fets a la darrera assemblea entorn 
de la col.laboració o participació en excavacions o sobre estudis de simbología. La portaveu, pun
tual itza que tot és poss ible de fer, pero que és qüestió de posar-hi tot s el coll. Demanat el parer 
deis assistents, l'acte queda aprovada . 

A continuació, s'informa sobre la publicació de l'Anuari i del nom que portara: "Lambard". 
Es justifica la tardan<;:a de la seva aparició en el fet que encara hi ha conferenciants -en concret els 
Srs . Coll Alentorn i Barral- que no ens han lliurat la seva ponenci a del I col.loqui de Terminología 
Romanica. Es féu saber també que, si per tot aquest estiu no han fet arribar a mans del Consell de 
Redacció els seus escrits, ens veurem obligats a excloure'ls i a no ret ardar més la sortida de la revis
ta "Lambard". 

Tot seguit es va fer referencia a la circular que publica mensualment l'Entitat, i es va fer resso 
de la puntualitat aconseguida, enguany, en la tramesa als nostres consocis. 

A tall informatiu, la Maria Porter, comenta també els problemes sorgits ambla Delegació del 
Bages i anuncia que potser hi haura alguna transformació. 

Ouant a la marxa general de I' Associació, després de fer de nou referencia a la manca de notí
cies de la delegació de Manresa, passa tot seguit a desglossar les activ itats portades a terme pels 
Amics de l'Art Romanic des de !'octubre de 1983 fins a l'actualitat, tant a Barcelona coma Saba
dell. Es comenta breument el perque es va fer la tau la Raciona sobre I 'Acta de Consagració de la 
Seu d'Urgell, els diferents punts de vista deis conferenciants, i s'insistí en la necessitat de fer un es
tudi més aprofundit, en un futur no molt llunya, que podría prendre la forma de Col .loqui. També 
es dona informació puntual de les visites culturals fetes al llarg de l'any, totes elles lligades ambles 
conferencies que tenen lloc a l'Entitat cada primer dilluns de mes. 

Pel que fa a les activitats del proper any, es dona coma probable, si tot surt bé, un curs sobre 
"els Albigesos i la possible relació amb !'escultura de l'escola tolosana" . Tocant a les restants acti·. 
vitats culturals, aniran encaminades a coneixer el pre-romanic i el romanic empordanes i la seva re
lació amb el Rosselló. 

A continuació se cedí la paraula al Sr . Domingo, que dóna acurada informació deis comptes 
anyals, posant a la disposició de tothom tota mena de factures i comprovants. 

En el torn de precs i preguntes, prengué la paraula el Sr. Jordana per demanar quan es tin
dran les cobertes deis butlletins. · Li respongué la Mar ia Porter dient que la qüestió esta en marxa 
juntament amb un índex de la circular. 

El Sr. Rafael Regí , s'interessa per si és normal l'exit de públic aconseguit en el proppassat 
cu rs de Romanic. Prengué la paraula la Maria Porter, per explicar que aquestes conferencies es va
ren fer en col.laboració amb els Amics deis Museus, pero que solen tenir bona acollida. Aquesta 
opinió, es refon;:a amb la intervenció del Sr. Vall Rimblas quan dona xifres d'assistencia als actes 
celebrats a Sabadell. Es demana també sobre la possibilitat de tenir els resums de les conferencies 
do nades. 

Pre ngué de nou la pa raula el Sr. Domingo per dir que , d'aquest curs de Romanic només s'han 
cobrat la meitat deis diners segons l'acord amb els Amics deis Museus. 

Amb aquesta darrera intervenció, es procedí a l'aprovació de l'estat de comptes, i es dona 
tot seguit per acabada la reunió. 

86 


